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Pan

Maciej Antczak

Radny

Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie betonowego podestu przy pl. św. Józefa 
informuję, że Miasto Kalisz od kilki lat prowadzi intensywną rewitalizację 
śródmieścia. Znaczące zmiany przeszła już duża część centrum – planty, park miejski, 
Główny Rynek, ulice Zamkowa, Kanonicka, Śródmiejska. Docelowo rewitalizacja ma 
objąć możliwie jak największą część śródmieścia.
Rozwiązania dotyczące wskazanego podestu są analizowane.
O szczegółach będę informował. 

       Z poważaniem

Prezydent Miasta Kalisza
              /…/
  Krystian Kinastowski




